



**Wertekanon
der
Baerlocher Group of Companies**

Unternehmerischer Fortschritt und Tradition prägen die Historie der Baerlocher Group of Companies. Über 185 Jahre Produkt- und Unternehmensentwicklung bedeuten 185 Jahre Veränderung, aber auch 185 Jahre Erfahrung.

Unser Wertekanon fasst gemachte Erfahrung zusammen und gibt Orientierung bei der Lösung der Themen der Gegenwart und der Zukunft.

Neue Erfahrungen mögen Werte in ihrer inhaltlichen Ausgestaltung oder in ihrer Gewichtung zueinander verändern. Unveränderlich sind für uns aber die Werte als solche, die wir aufgrund unseres Erfahrungshintergrundes als zentral erachten.

Es sind dies

- Wertschätzung,
- Anstand und
- Wille zur Spitzenleistung,

die unser Wertegerüst bilden und den Charakter der Baerlocher Group of Companies bestimmen.

Arne Schulle
Managing Director
CEO Baerlocher Group of Companies

**Code of Ethics
of the
Baerlocher Group of Companies**

Entrepreneurial progress and tradition characterize the history of the Baerlocher Group of Companies. More than 185 years of development of products and our companies mean 185 years of change, but also 185 years of experience.

Our Code of Ethics integrates our experiences and serves as a guideline when dealing with present or future issues.

New experiences may change the content of values or the balance between values. But there are values we consider vital due to our experiences and which are unchangeable for us.

These are

- Respect
- Integrity and
- Excellence.

They form our value system and define the character of the Baerlocher Group of Companies.